

主啊， 照明我們心中的眼睛(2)

Lord, let the eyes of our hearts
be enlightened(2)

以弗所書 Ephesians 1:15-23

➤ (以弗所書 Ephesians 1:17)

¹⁷ 求我們主耶穌基督的神、榮耀的父，將那賜人智慧和啟示的靈賞給你們，使你們真知道他。

17 I keep asking that the God of our Lord Jesus Christ, the glorious Father, may give you the Spirit of wisdom and revelation, so that you may know him better.

如何能真知道他？

How to know Him better?

(1).禱告求聖靈啟示祂

Asking for the Spirit to reveal Him

➤ (以弗所書 Ephesians 1:17)

求我們主耶穌基督的神、榮耀的父，將那賜人智慧和啟示的靈賞給你們，使你們真知道他。

I keep asking that the God of our Lord Jesus Christ, the glorious Father, may give you the Spirit of wisdom and revelation, so that you may know him better.

➤ (約翰福音 15:26)

²⁶ 但我要從父那裡差保惠師來，就是從父出來 真理的聖靈；他來了，就要為我作見證。

²⁶ “When the Advocate (helper) comes, whom I will send to you from the Father— the Spirit of truth who goes out from the Father—he will testify about me.

➤ (約翰福音 John 5:39)

39 「你們查考聖經，因你們以為內中有永生。
給我作見證的就是這經

39 You study the Scriptures diligently because you think that in them you have eternal life. These are the very Scriptures that testify about me



➤ (路加福音 Luke 24:44)

44 耶穌對他們說：「這就是我從前與你們同在之時所告訴你們的話說：摩西的律法、先知的書和詩篇上所記的，凡指著我的話都必須應驗。」

44 He said to them, "This is what I told you while I was still with you: Everything must be fulfilled that is written about me in the Law of Moses, the Prophets and the Psalms."

➤ (約翰福音 16:13)

¹³ 只等真理的聖靈來了，他要引導你們明白一切的真理。

¹³ But when he, the Spirit of truth, comes, he will guide you into all the truth.

- (1). 禱告求聖靈啟示. Asking the Spirit to reveal
- (2). 與神同行. Walking with God

➤ (出埃及記 Exodus 33:13-14)

我如今若在你眼前蒙恩，求你將你的道指示我，使我可以認識你，好在你眼前蒙恩。求你想到這民是你的民。」耶和華說：「我必親自和你同去，使你得安息。」

If you are pleased with me, teach me your ways so I may know you and continue to find favor with you. Remember that this nation is your people.” The Lord replied, “My Presence will go with you,” and I will give you rest.”

➤ (出埃及記 Exodus 33:11)

耶和華與摩西面對面說話，好像人與朋友說話一般。

The LORD would speak to Moses face to face, as one speaks to a friend.

➤ (申命記 Deuteronomy 34:10)

10 以後以色列中再沒有興起先知像摩西的，他是耶和華面對面所認識的。

10 Since then, no prophet has risen in Israel like Moses, whom the Lord knew face to face,

➤ (希伯來書 Hebrews 11:5)

⁵ 以諾因著信被接去，不至於見死，人也找不著他，因為神已經把他接去了；只是他被接去以先，已經得了神喜悅他的明證。

⁵ By faith Enoch was taken from this life, so that he did not experience death: “He could not be found, because God had taken him away.” For before he was taken, he was commended as one who pleased God.

- (1). 禱告求聖靈啟示. Asking the Spirit to reveal
- (2). 與神同行. Walking with God
- (3). 活在神旨意中。 Live in God's will

➤ (歌羅西書 Colossians 1:9-10)

⁹ 因此，我們自從聽見的日子，也就為你們不住地禱告祈求，願你們在一切屬靈的智慧悟性上，滿心知道神的旨意，¹⁰ 好叫你們行事為人對得起主，凡事蒙他喜悅，在一切善事上結果子，漸漸地多知道神

⁹ For this reason, since the day we heard about you, we have not stopped praying for you. We continually ask God to fill you with the knowledge of his will through all the wisdom and understanding that the Spirit gives, ¹⁰ so that you may live a life worthy of the Lord and please him in every way: bearing fruit in every good work, growing in the knowledge of God,

➤ (約翰一書 1 John 2:3-4)

³ 我們若遵守他的誡命，就曉得是認識他。⁴ 人若說「我認識他」，卻不遵守他的誡命，便是說謊話的，真理也不在他心裡了。

³ We know that we have come to know him if we keep his commands. ⁴ Whoever says, "I know him," but does not do what he commands is a liar, and the truth is not in that person.

➤ (約翰福音 John 14:21)

21 「有了我的命令又遵守的，這人就是愛我的。愛我的必蒙我父愛他，我也要愛他，並且要向他顯現。」

21 Whoever has my commands and keeps them is the one who loves me. The one who loves me will be loved by my Father, and I too will love them and show myself to them.”